
                                                                        

Protokoll från årsmöte med Rejmyre Byaråd 2022-04-27 kl.18.30 i Rejmyre Folkets hus
                             
1.  Byarådets ordförande öppnade mötet och hälsade de 19 närvarande välkomna.

2.  De närvarande beslutade att mötet var behörigen utlyst.

3.  Mötet beslutade att den upprättade närvarolistan (bilaga) även skulle utgöra röstlängd.

4.  Styrelsens förslag till dagordning godkändes av mötet. 

     5.    Till mötesordförande valdes Michael Maasing.

     6.   Till mötessekreterare valdes Bert Kindåker.

     7.   Ingvar Pettersson och Rolf Kindblom valdes att justera årsmötesprotokollet samt vid 
           behov vara rösträknare under årsmötet.

     8.   Information
    a).   Maith Ekström informerade om att det inte blir något Valborgsmässofirande i år.
           De tidigare samarbetsparterna vill inte längre delta och då avstår även Byarådet. 

    b).  Elin Karlsson informerade om simskolan som Byarådet arrangerar vecka 27 och 28 i år.  
          Simlärare är kontaktade och Elin Karlsson kommer att vara ansvarig för simskolan. 

    c).  Per Nilsson informerade om att projektet Sommarlov troligen kommer att återupptas.
          Det handlar om att arrangera sommarläger i Rejmyre i samarbete med föreningar och företag.

    d).  Per Nilsson informerade om ett projekt som påbörjats och som innebär att anlägga några
          ställplatser för husvagnar/husbilar bakom macken. För att genomföra detta behövs olika 
          tillstånd och några är redan beviljade men för andra tillstånd som krävs är ansökan inlämnad
          men ännu inte godkända.

    e).  Börje Heimnert var inbjuden att informera om krisberedskap. Han berättade att Röda korset i
          Hällestad samt föreningar och organisationer i närområdet tillsammans skapat resurser som 
          kan vara till stor hjälp i en krissituation.
          Mötet gav Byarådets styrelse i uppdrag att ta initiativ till att försöka göra något liknande.

    f).  Per Nilsson informerade om att Byarådet kommer att arrangera en paneldiskussion den 17/8.
          Inbjudna är samtliga politiska partier som är representerade i Finspångs kommunfullmäktige. 

     9.  Verksamhetsberättelsen och den ekonomiska redovisningen för 2021 godkändes.

   10.  Revisionsberättelsen lästes upp och godkändes.

   11.  Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret 2021.



12. Till ordförande för en tid av 2 år valdes Stefan Penttinen.

13. Till vice ordförande för en tid av 2 år valdes Birgitta Johansson.

14. Till styrelsesuppleant för en tid av 2 år valdes Åke Karlsson.

15. Till valberedare för en tid av 1 år valdes Gösta Svensson
och som suppleant Ingvar Pettersson.

16. Årsavgiften för 2023 fastställdes till 100 kr för enskild person och 200 kr för förening.

17. Övriga frågor – ingen fråga framfördes.

18. Mötet beslutade att protokollet ska justeras den 29 april kl.10.00 i macken och därefter
göras tillgängligt på www.rejmyrebyarad.se och anslagstavlan vid macken.

19. Då inga fler frågor fanns att behandla avslutade ordföranden mötet. Därefter bjöds på
smörgås och kaffe alternativt te.

             Justeras Justeras

            ….................................................... …....................................................
             Ingvar Pettersson Rolf Kindblom

             ….................................................. ........................................................
              Michael Maasing Bert Kindåker
              Mötesorförande Mötessekreterare


